

美國權威病毒
生化實驗室實証
PROVEN BY AUTHORITATIVE U.S.
VIROLOGY LABORATORY

10分鐘消滅
>82%人類冠狀病毒

ELIMINATE >82% OF HUMAN
CORONAVIRUS WITHIN 10 MINUTES

由美國權威病毒生化實驗室 MicroChemLab 以人類冠狀病毒實測證實，Aurabeat 銀離子技術能有效在 10 分鐘內消滅 >82% 人類冠狀病毒。其他實驗測試亦證明 Aurabeat AG+ 空氣消毒技術能殺滅 >99.9999% 真菌，>99.99% 金黃色葡萄球菌、>99.98% 大腸桿菌及 >99% 空氣懸浮細菌。

According to the actual experimental test result using human coronavirus by the U.S. virology laboratory MicroChemLab, Aurabeat silver ion technology can effectively eliminate >82% of the human coronavirus within 10 minutes. Other experimental tests have also proven that Aurabeat AG+ air disinfection technology can kill >99.9999% fungi, >99.99% Staphylococcus aureus, >99.98% E. coli, and >99% of all airborne bacteria.

1

流線型出風口
STREAMLINED AIR OUTLET

確保有效的空氣流通
Ensures effective air circulation



2

三段風速 3-SPEED FAN

內置空氣質素傳感器，
支持智能模式和不同的淨化需求
Support smart mode with
integrated air quality sensor and
different purification needs.



3

四重高效過濾技術
4-IN-1 EFFICIENCY AIR FILTER

初效濾網、活性炭濾層、特效銀離子
空氣過濾器、負離子殺菌淨化
Pre-Filter, Activated Carbon Layer, High
Efficiency Silver Ion Air Filter,
Anion technology



初效濾網
PRE-FILTER

用於攔截大顆粒灰塵和頭髮

Pre-Filter to intercept large particles, dust and hair.



特效銀離子空氣過濾器
HIGH EFFICIENCY SILVER ION AIR FILTER

可消除細菌、病毒及細小顆粒 (PM 0.3)

High Efficiency Silver Ion Air Filter to eliminate
bacteria, virus, and remove fine particles (PM 0.3)



活性炭濾層
ACTIVATED CARBON LAYER

用於去除異味，甲醛和TVOC

Activated Carbon Layer to remove odor,
formaldehyde and TVOC



負離子技術
ANION TECHNOLOGY

殺菌淨化

Sterilization and purification

適用場合
Applications

辦公室或家庭辦公桌
Desktop



汽車車廂
Car compartment



一般空氣清新機無法消滅病毒
容易造成二次污染

GENERAL AIR PURIFIERS CANNOT ELIMINATE
VIRUSES WHICH CAN EASILY CAUSE
SECONDARY POLLUTION

最近流行的「新冠肺炎」(COVID-19)可以透過氣流傳播，如果有居民咳嗽，飛沫有可能隨氣流傳到鄰近單位或走廊，家居防禦成為關鍵。然而，市面上大部分空氣清新機，只能將飛沫細菌病毒阻隔於濾芯表面，而濾芯本身無消滅病毒的功能，病毒可以在濾芯上存活一至二星期。當空氣清新機從客廳移動到睡房時，濾芯便會受到震動，積存在濾芯表面的塵埃、懸浮粒子及病毒會重新進入空氣。更換或清洗濾芯時，亦會將積存的病毒揚入空氣，做成二次污染。

The Coronavirus (COVID-19) is an aerosol transmissible disease. Coughing or sneezing launches viruses into the air where they can then spread to others by air current. Therefore, it is important to defend against airborne viruses in the home. Most air purifiers on the market can only physically block bacteria and viruses on the surface of their filters. The filters cannot destroy the virus, which allows them to survive on the filters themselves. When a filter is fully loaded, dust particles and viruses on the filter's surface will re-enter the air. When moving, replacing or cleaning the filter, the accumulated viruses will also re-enter the air, putting your home at risk of infection.

權威認證
Authority Certification



AATCC 100 modified for Human Coronavirus(ATCC VR-740)
AATCC 100修改用於測試人類冠狀病毒(ATCC VR-740)

證實Aurabeat技術10分鐘消滅>82%人類冠狀病毒
Proven that Aurabeat technology can eliminate >82% Human Coronavirus within 10mins



ASTM G21-15 Standard Practice for Determining Resistance of Synthetic Polymeric Materials to Fungi
ASTM G21-15測定合成聚合物材料對真菌的抗性的標準實踐

證實Aurabeat技術可有效殺滅>99.9999%真菌
Proven performance on killing fungi (>99.9999% elimination)

規格
Specifications

額定電壓(V) Voltage	DC5V
最大功率 Power	≤3W
運行最大噪音 Noise	≤52dB
適用空間 Applicable space	≤3m ³
適用面積 CFM	15CFM ³
產品尺寸 Dimensions	68(直徑)×188(高度)mm 68(dia)×188(H) mm

AURABEAT Authorized Reseller 授權代理



嘉榮醫療有限公司
Goodwin Health Care Ltd.



Goodwin Health Care Ltd.

Tel: (852) 2408 8838

Fax: (852) 2408 1329

Email: hksales@goodwin.com.hk

Website: www.goodwin.com.hk

 AURABEAT



AURABEAT AG+

個人便攜雙離子空氣淨化器

Portable Silver Anion Air Purifier
[CSP-X1]